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OR-RM.0012.5.12.2022 

 

Protokół Nr 4/22 

z posiedzenia Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 21 kwietnia 2022 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Olech Raddatz  o godzinie 13:00 otworzył posiedzenie komisji. 

W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 

8 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Nieobecni członkowie komisji: Pani Ewa Szymańska, pan Mariusz Weleziński. 

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  Załącznik Nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz przedstawił porządek posiedzenia, do którego    

nie wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja Burmistrza Koronowa oraz Prezesa ZGKiM w Koronowie sp. z o. o. 

dotycząca funkcjonowania sytemu gospodarowania odpadami komunalnymi 

w Gminie Koronowo oraz w zakresie przychodów i wydatków związanych z jego 

funkcjonowaniem. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2. Informacja Burmistrza Koronowa oraz Prezesa ZGKiM w Koronowie sp. z o. o. 

dotycząca funkcjonowania sytemu gospodarowania odpadami komunalnymi w Gminie 

Koronowo oraz w zakresie przychodów i wydatków związanych z jego 

funkcjonowaniem. 

Zastępca Kierownika Wydziału Nieruchomości i gospodarki Gruntami Pani Angelika Walat 

przedstawiła informację. 

 

Informacja stanowi  Załącznik Nr 2 niniejszego protokołu. 

 

Członkowie komisji sformułowali wniosek do Burmistrza Koronowa o przedstawienie 

szczegółowego zestawienia dotyczącego ilości kilometrów przejechanych podczas cyklu 

odbioru odpadów komunalnych w gminie Koronowo. 

Głosowanie: 

Za – 6 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów 

 

Prezesa ZGKiM w Koronowie sp. z o. o. dotycząca funkcjonowania sytemu 

gospodarowania odpadami komunalnymi w Gminie Koronowo. 

 

Informacja stanowi  Załącznik Nr 3 niniejszego protokołu. 

 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki gruntami Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniająca uchwalę w sprawie ustalenia Strefy 

Płatnego Parkowania na drogach publicznych na terenie miasta Koronowa, 

wysokości stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych oraz określenia 

sposobu pobierania tych opłat oraz regulaminu Strefy Płatnego Parkowania. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
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i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia sezonowej Strefy Płatnego 

Parkowania na drogach publicznych na terenie miasta Koronowa, wysokości stawek 

opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych i opłaty dodatkowej oraz określenia 

sposobu pobierania tych opłat. 

 

Członkowie Komisji 0 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymujących się” nie zaopiniowali pozytywnie powyższego projektu uchwały. 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie organizacji publicznego transportu 

drogowego na terenie Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu w sprawie ustalenia cen i opłat dodatkowych za usługi 

przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności 

publicznej, dla których organizatorem jest Gmina Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2022 na terenie Gminy 

Koronowo oraz określenia sezonu kąpielowego. 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zarządzania 

Kryzysowego Pan Jarosław Stoba. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu w sprawie przyznania w roku 2022 dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym 

się w gminnej ewidencji zabytków, położonych lub znajdujących się na terenie miasta 

i gminy Koronowo. 

 

Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Joanna Wardyn 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Członkowie komisji sformułowali wniosek do Burmistrza Koronowa o wyjaśnienie dlaczego 

występuje duża różnica między poziomem nakładki asfaltowej na ul. Sz. Kotomierska, a 

wjazdami z dróg gminnych. Czy zostało to uzgodnione między gminą Koronowo a 

Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad? 

 

Głosowanie: 

Za – 6 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów 

Nie przedstawiono radnym zgodnie z przepisami w terminie 7 dni przed sesją 

projektów uchwał: 

1. zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej w Gminie Koronowo, 
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2. zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 

2022. 

 

4 .Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczy komisji Pan Olech Raddatz odczytał: 

 

a. Wniosek Kapeli Koronowiacy o sfinansowanie w kwocie o wartości 3.000 

Euro udziału Kapeli Koronowiacy w programie zagranicznym „Harmonika 

und Jodelplausch”. 

Członkowie komisji jednogłośnie 6 głosami „za” poparli wniosek Kapeli 

Koronowiacy. 

 

1. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia przewodniczący komisji o godz. 15.25 

zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                              Olech Raddatz 


